



中銀信用卡網上服務雙重認證登記表格

Registration Request Form for BOC Credit Card Online Service Two-factor Authentication

客戶如已開立中國銀行〔香港〕網上銀行服務，請逕向有關分行辦理。

Customers who are currently registered internet banking services users of Bank of China (HK) are requested to approach their branch of account to register for the two-factor authentication.

客戶姓名： Customer name:	身份證 / 護照號碼： ID / Passport no.:
-------------------------	-----------------------------------

申請網上服務雙重認證功能

Apply for Online Service Two-factor Authentication

手提電話號碼*：_____ (用作接收保安編碼器啟用密碼及指定交易短訊通知)

Mobile number* (For receipt of the Security Device activation password or the designated transaction notification.)

* 請提供香港手提電話號碼 * Please provide a Hong Kong mobile phone number (Area Code: 852)

注意 Remarks

- (1) 中銀信用卡會於收到此表格後 3 個工作天內處理，並將於完成後向客戶發出電話短訊通知。
Your request will be processed within 3 working days from the day of receipt by BOC Credit Card and you will receive a confirmation text message on your mobile number on completion of the process.
- (2) 客戶收到電話短訊後，可於「網上服務」申請「保安編碼器」，「保安編碼器」將郵寄至客戶登記於中銀信用卡的通訊地址。
On receipt of the confirmation text message, you can proceed to apply for a "Security Device" via the "Online Services". The "Security Device" will be mailed to your correspondence address held in the record of BOC Credit Card.
- (3) 當客戶收到「保安編碼器」後，請即登入「網上服務」，並按網上指示啟用「保安編碼器」。
Upon receipt of the "Security Device", please log onto the "Online Services" and follow the online instructions to activate it immediately.

客戶簽署 Customer Signature: _____ 日期 Date: _____

(簽署需與卡公司紀錄相同 The signature must be the same as that in the company's record)

請遞交此表格至任何一間中國銀行（香港）分行。

Please hand it in to any branch of Bank of China (Hong Kong).

V202409